
Саша Бурсаћ 

Питање постављено БХРТ-у – „Зашто се данас не преноси сједница? Чија је идеја да се 

преноси само једна сједница у неколико година? Ко је наредио, односно потписао 

наређење или га усмено издао да се преноси сједница када су смјењивани кадрови 

СДС-а? Зашто данашања или било која друга сједница није интересантна за пренос а 

била је ова када су биле смјене? И на крају да питам, ко је излобирао пренос само једне 

сједнице?“ 
 


